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Protokoll fra årsmøte i Sportsklubben Vidar 2023

Årsmøtet ble avholdt fysisk på Bislett (Seb Coe salen) den 29. mars 2023.

Sak 1 Konstituering
1.1. Godkjenning av de stemmeberettigede

Styreleder, Atle Guttormsen, opplyste om antall stemmeberettigede medlemmer som var til
stede ved oppstart av årsmøtet.

Forslag fra styret: 69 fremmøtte stemmeberettigede medlemmene godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken: Atle Guttormsen

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

1.2 Valg av funksjonærer som ikke behøver å være valgte representanter – dirigent og
protokollfører
Atle Guttormsen presenterte styrets forslag om dirigent og protokollfører.

Forslag fra styret:
Vegard Henriksen velges som dirigent.
Sara Aarsvoll Svarstad velges som protokollfører.

Følgende hadde ordet i saken: Atle Guttormsen

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

1.3 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen.
Forslag fra styret: Pauline Sjøvold og Ola Matre velges til å underskrive protokollen.

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen.

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

1.4 Godkjenning av innkalling
Dirigent, Vegard Henriksen, forteller at innkallingen ble kunngjort i henhold til reglene.
Innkallingen ble lagt ut på klubbens infokanaler, første gang 24. februar 2023.

Forslag fra styret: Innkallingen godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

1.5 Godkjenning av saksliste
Dirigent, Vegard Henriksen, presenterte alle punktene i sakslisten for årsmøtet.

Forslag fra styret: Forslag til saksliste godkjennes.

1



Forseglet av

Posten Norge

Dokumentet er signert digitalt av:

•   Matre, Ola (31.12.1989), 30.03.2023 
•   Sjøvold, Pauline Johnsen (30.05.1995), 30.03.2023 
•   Svarstad, Sara Aarsvoll (16.01.1997), 30.03.2023

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

1.6 Godkjenning av forretningsorden
Forslag fra styret: Forlag til forretningsorden godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 2 Behandling av SK Vidars årsberetning, med gruppeårsmeldinger
Styreleder, Atle Guttormsen, gikk gjennom hovedpunktene fra årsberetningen. Han
presenterte strategiplan, arrangementer, resultater og gruppeårsmeldingene for SK Vidar.

Forslag fra styret: Årsberetning med gruppeårsmeldinger godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken: Atle Guttormsen og Vegard Henriksen

Innspill fra årsmøtet:
- Martin Kjäll-Ohlsson forteller at det er opprettet en arbeidsgruppe i klubben for å snakke

med organisasjoner i næringslivet. Har imidlertid vært vanskelig å få til dette på grunn av
økte renter og kostnader. Han ønsker derfor innspill fra andre medlemmer dersom det er
noen som har anbefalinger og tips.

- Atle Guttormsen presiserer at det er en feil i årsberetningen. Forteller at Line Kloster sin
rekord på 200 meter er en Norgesrekord og ikke bestenotering, slik det står i
årsberetningen. Dette vil bli rettet opp i etterkant av årsmøtet.

Vedtak: Årsmøtet godkjenner årsberetningen.

Sak 3 Behandle SK Vidars regnskap i revidert stand, kontrollutvalgets beretning og beretning fra
revisor
Dirigent, Vegard Henriksen, presenterte regnskapet for årsmøtet. Informerte om at alle
dokumenter har blitt publisert på hjemmesiden i forkant. Styreleder, Atle Guttormsen, gikk
gjennom resultatregnskapet til SK Vidar. Vegard Henriksen viste revisors beretning.

Leder i kontrollutvalget, Nils Johan Waldenstrøm, gikk gjennom kontrollutvalgets beretning.
Sier at kontrollutvalget har hatt god dialog med styret og ledelsen i klubben. Trekker nok en
gang frem at SK Vidar har stor egenkapital og ønsker at styret gjør noe med forvaltningen.
Han sier at det bør lages en fornuftig plan for hvordan egenkapitalen kan forvaltes enda
bedre. Videre anbefaler han at årsmøtet godkjenne regnskapet.

Forslag fra styret: Revidert regnskap, revisors beretning og kontrollutvalgets beretning
godkjennes for 2022.

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen, Atle Guttormsen og Nils Johan
Waldenstrøm.

Spørsmål fra årsmøtet:
- Spørsmål om hva som inngår under «andre kostnader» som utgjør størst utgiftspost fra

Magnus Højen.
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- Anne Weider Aasen presiserer at «annen driftsinntekt» har gått ned. Spør om dette er
knyttet til medlemstallene, og om det er ønskelig å rekruttere flere medlemmer til
klubben. Styreleder, Atle Guttormsen, svarer at det er lite inntekter å hente for utøvere
over 19 år. Bør derfor rekruttere barn, unge og parautøvere.

- David Reiss-Andersen spør hva SK Vidar gjorde under covid-19 når klubben ikke fikk
inntekter fra Oslo Maraton.

Vedtak:
Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 4 Behandling av forslag og saker

4.1 Forslag om at resultatregnskap for Oslo Maraton fremlegges for årsmøtet
Forslagsstiller: Willy Bjørndal
Foreslår: Som SK Vidars viktigste inntektskilde bør dette fremlegges på årsmøte for info og
mulighet for å kommentere. Gjerne allerede regnskapet for 2022.

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen

Styrets innstilling:
Styret stiller seg positive til forslaget og ønsker å etterkomme dette fra påfølgende årsmøte.
Resultatregnskapet for Oslo Maraton er dessverre ikke ferdigstilt slik at det kan legges frem
for årsmøte 2022.

Leder i kontrollutvalget, Nils Johan Walderstrøm, presiserer at resultatregnskapet til Oslo
Maraton nå er ferdig. Av den grunn kan det kommenteres. Atle Guttormsen går gjennom
regnskapet til Oslo Maraton i grove trekk.

Vedtak: Forslaget ble vedtatt

4.2 Forslag om at alle større arrangement, type NM lang løype, Sportycamp, fremlegges
beretning/regnskap
Forslagsstiller: Willy Bjørndal
Forslag: Gi årsmøte en oversikt over arrangement inkl. økonomisk dekning.

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen

Styrets innstilling:
Styret stiller seg positive til forslaget og ønsker å etterkomme dette fra påfølgende årsmøte.
Styret mener det er mest formålstjenlig at større arrangement avlegges i en rapport i
årsberetningen, men at et detaljert resultatregnskap ikke er nødvendig å fremlegge for
årsmøtet.

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

4.3 Treningsavgifter
Forslagsstiller: Willy Bjørndal
Forslag:
19 år og yngre: kr. 1000 per ½ år
20 år og eldre: kr. 1200 per ½ år
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Ut ifra dagens kommentarer med kostnader for å komme inn i idretten, bør vi ta dette
alvorlig og senke prisen hvis ikke minst klubben har økonomisk bæreevne. Vi bør også
harmonisere våre priser med hva BUL- Tjalve har. Det bør også fremkomme en oversikt hva
treningsavgiften dekker, som treningslokaler-trenere osv., og at det dekker startkontingent på
baner i Norge.

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen

Styrets innstilling: Styret er enig i forslagsstillers begrunnelse for lavere treningsavgifter.
Styret har på eget initiativ foreslått i sak 5 at treningsavgiftene skal settes til kr. 1100 kr per år
for aktive medlemmer.

Vedtak: Forslaget ble ikke vedtatt

Sak 5 Fastsette medlemskontingent på minst kr. 50, og treningsavgift, eller gi fullmakt til å
fastsette treningsavgifter

Sak 5.1 Medlemskontingent for 2024
Dirigent, Vegard Henriksen, presenterer styrets forslag til kontingenter for 2024:
- 700 kr for ordinært medlemskap
- 1000 kr for familiemedlemskap
- 250 kr for støttemedlemskap
- 300 kr for paraidrettsmedlemskap.

Forslag fra styret:
Forslag til medlemskontingent for 2024 godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

Sak 5.2 Treningsavgift 2023
Dirigent, Vegard Henriksen, forteller at treningsavgiften for alle utøvere reduseres kraftig for
2023. Styret ønsker at økonomi ikke skal være en barriere for å drive med friidrett i SK Vidar.
Denne reduksjonen av treningsavgift forutsetter at klubben må få inntekter fra andre kilder.
Alle klubbens utøvere oppfordres derfor til å bidra med minimum 15 timer dugnad på
klubbens arrangement (inkl. Oslo Maraton).

Forslag fra styret:
Forslag til treningsavgift for 2023 godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen

Innspill fra årsmøtet:
- Anne Weider Aasen sier at dette er veldig positivt etter covid og økt priser i samfunnet.

Det å redusere treningsavgift bidrar til at den økonomiske barrieren går ned. Samtidig er
det viktig at foreldrene til barn og unge kommuniserer ut viktigheten av å delta på
dugnad, slik at avgiftene kan holdes nede.

- Styreleder, Atle Guttormsen, forteller at det var SK Vidar lang som satte dette på
agendaen på årsmøtet i fjor. Styret har videre sammenlignet avgiftene med andre
klubber i nærområdet. Etter det ble det tatt en beslutning om å redusere treningsavgift
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for å bevare visjonen til klubben «friidrett for alle». Fremover blir det viktig å lage gode
systemer for dugnadsarbeid.

- Dirigent og daglig leder, Vegard Henriksen, sier at det vil bli opprettet en «piggsko-bank»
etter påskeferien, hvor medlemmer kan kjøpe piggsko til en billig penge.

- Gustav Vasdal stiller seg positiv til forslaget. Presiserer at det med 15 timer dugnad kan
virke skremmende for mange, derfor er det viktig å gjøre det til noe positivt og morsomt i
gruppene.

- Edvard Bakken spør hvor mange arrangementer SK Vidar har i året. Daglig leder, Vegard
Henriksen, svarer at dette varierer fra år til år. SK Vidar ønsker å arrangere flere
banestevner.

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 6 Vedta SK Vidars budsjett for 2023
Dirigent, Vegard Henriksen, går gjennom budsjettet til SK Vidar. Styreleder, Atle Guttormsen,
kommenterer og sier at dette er et konservativt budsjett. Samtidig har Bislett Alliansen
bestemt at de deler ut 150 000 kr til medlemsklubbene.

Innspill fra årsmøtet:
- Markus Borge Harbo spør hva endringen i treningsavgift vil gjøre for økonomien til

klubben.
- Atle Guttormsen sier at treningsavgift vil bli sendt ut i etterkant av årsmøtet til alle

medlemmer.

Forslag fra styret: Forslag til budsjett for 2023 godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen og Atle Guttormsen

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

Sak 7 Behandling SK Vidars organisasjonsplan
Forslag fra styret: Forslag til organisasjonsplan godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen

Spørsmål fra årsmøtet:
- Gustav Vasdal spør om det har blitt foretatt noen endringer i organisasjonsplanen.

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 7 Valg
Dirigent, Vegard Henriksen, går gjennom valgkomiteens forslag.

8.1 Valg styre

Valg av styreleder:
Forslag fra valgkomiteen: Atle Guttormsen
Atle Guttormsen gjenvelges som styreleder.

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen
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Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Valg av nestleder:
Forslag fra valgkomiteen: Morten Lunde

Knut Hjertvik har en innvending og leverer inn nytt forslag til valg av styret. Ønsker at Snorre
Lægran skal være nestleder i styret. Snorre Lægran sier han er motivert for å fortsette i styret
i SK Vidar.

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen

Vedtak: Flertallet stemmer på Snorre Lægran som nestleder i styret. Snorre Lægran velges
som nestleder.

Valg av øvrige styremedlemmer:
Forslag fra valgkomiteen:
Thomas Tangen
Kristin Jynge
Ingrid Marie Schaumburg Huitfeldt

Forslaget fra Knut Hjertvik:
Axel Wollan
Kristin Jynge
Ingrid Marie Schaumburg Huitfeldt

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen

Dirigent, Vegard Henriksen, presiserer at to av styremedlemmene må være kvinner da leder
og nestleder er menn. Derfor innsettes Kristin Jynge og Ingrid Marie Schaumburg Huitfeldt
som styremedlemmer. Videre ble det en avstemning mellom Axel Wollan og Thomas Tangen.
Medlemmene stemte på en av de to kandidatene.

Axel Wollan fikk klart flertall.

Vedtak: Kristin Jynge, Ingrid Marie Schaumburg Huitfeldt og Axel Wollan velges som
styremedlemmer.

Valg av varamedlemmer:

Forslag fra valgkomiteen:
Sara Aarsvoll Svarstad

Nytt forslag fra Knut Hjertvik:
Morten Lunde og Sara Aarsvoll Svarstad

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen.

Vedtak: Morten Lunde og Sara Aarsvoll Svarstad velges som varamedlemmer.
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8.2 Valg av kontrollutvalg
Valg av leder
Forslag fra valgkomiteen: Ingen innstilling

Dirigent, Vegard Henriksen, spør om det er noen medlemmer som ønsker å sitte i
kontrollutvalget. Dagens leder i kontrollutvalget, Nils Johan Waldenstrøm, forteller at har
vært et ønske om endring i kontrollutvalget. Han sier at han kan sitte et år til som leder med
Marit Brennhovd som medlem dersom det er ønskelig for årsmøtet.

Nils Johan Waldenstrøm innstilles som leder av kontrollutvalget

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Valg av medlem(mer)
Forslag fra valgkomiteen: Ingen innstilling.

Marit Brennhovd ble innstilt som medlem av kontrollutvalget

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Valg av varamedlem
Forslag fra valgkomiteen: Ingen innstilling.

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen

Vedtak: Styret får fullmakt til å velge varamedlem til kontrollutvalget.

8.4 Valg av valgkomité

Valg av leder i valgkomiteen
Forslag fra styret: Ingen innstilling. Styret ber om fullmakt til å oppnevne en valgkomite
innenfor rammene av SK Vidars lov.

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen

Innspill fra årsmøtet:
- Gustav Vasdal sier vi bør benytte muligheten til å finne valgkomite når alle er samlet på

årsmøtet. Ønsker at samtlige skal bruke stemmeretten fremfor at styret utnevner en
valgkomite. Han legger inn forslag om Martin Kjäll-Ohlsson som leder.

Vedtak: Forslaget om Martin Kjäll-Ohlsson som leder av valgkomiteen blir vedtatt.

Valg av medlemmer i valgkomiteen
Forslag fra styret: Ingen innstilling.

Dirigent, Vegard Henriksen, spør om det er noen i salen som er interesserte eller om styret
skal få fullmakt til å utnevne en valgkomite. Henriksen forteller at loven presiserer at
valgkomiteen skal bestå av en leder, to medlemmer og ett varamedlem.

7



Forseglet av

Posten Norge

Dokumentet er signert digitalt av:

•   Matre, Ola (31.12.1989), 30.03.2023 
•   Sjøvold, Pauline Johnsen (30.05.1995), 30.03.2023 
•   Svarstad, Sara Aarsvoll (16.01.1997), 30.03.2023

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen

Innspill fra årsmøtet:
- Forslag fra Gustav Vasdal: Fredrik Fyksen som medlem av valgkomiteen.
- Vladimir Vukicevic ønsker å stille til valg som medlem i valgkomiteen.
- Nils Johan Waldenstrøm kommenterer at det er feil at styret skal få fullmakt til å velge

medlemmer til valgkomiteen når så mange medlemmer er samlet til årsmøtet. Må finne
en kvinne som kan sitte i komiteen.

- Ingvild Torsen melder sin interesse for å sitte i valgkomiteen i SK Vidar.

Vedtak: Ingvild Torsen og Fredrik Fyksen velges som medlemmer til valgkomiteen.

Valg av varamedlem i valgkomiteen
Forslag fra styret: Ingen innstilling.

Innspill fra årsmøtet:
- Gustav Vasdal legger inn forslag om å ha Mathilde Theisen som varamedlem av

valgkomiteen.

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen

Vedtak: Forslaget ble vedtatt. Mathilde Theisen velges som varamedlem.

Sak 9 Engasjere revisor til å revidere idrettslagets regnskap

Forslag fra styret: Revisorselskapet Varder AS engasjeres til å revidere SK Vidars regnskap.

Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 10 Avslutning av årsmøtet
Gjenvalgt styreleder, Atle Guttormsen, takket for fornyet tillit og avsluttet årsmøtet.

[Oslo og 30/3-23]

-----------------------------------------
Sara Aarsvoll Svarstad

[Oslo og 30/3-23]

----------------------------------------- ------------------------------------------------------------
Pauline Sjøvold Ola Matre
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                 verified-saml-response
                 
                     The SAML Response attributes from the authentication was verified.
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Bu7gzfc+O8LbhBj+yxSjjnlVJTkOvAaRIPAwu0qQ3+DSbA9W4x443Ib25vorv6TQ6FOu83zX4Z8r
uUqkB5rIo79Qp2nlf1HldtZQqRcQ0m9jo+gqvA==
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     2023-03-30T13:29:03.086+02:00     WbnBVSyk+nhOZKUlSXV/Awri0WNES++m/epYIrZENn4=  cn=Buypass Class 3 CA 3,o=Buypass AS-983163327,c=NO 20296948251980541547421595    xJw1DlqCBeBj50xVSplDNbhDXJllJ9TvGisMe1FYSy0=  cn=Buypass Class 3 Root CA,o=Buypass AS-983163327,c=NO 30    7ffrvKJ6KjhNOHt9QBDGZuLttIQ+TCm0rh1bkzLmsk0=  cn=Buypass Class 3 Root CA,o=Buypass AS-983163327,c=NO 2   text/xml    MIIEyzCCArOgAwIBAgIBHjANBgkqhkiG9w0BAQsFADBOMQswCQYDVQQGEwJOTzEdMBsGA1UECgwU MIIFWTCCA0GgAwIBAgIBAjANBgkqhkiG9w0BAQsFADBOMQswCQYDVQQGEwJOTzEdMBsGA1UECgwU   MIIFygoBAKCCBcMwggW/BgkrBgEFBQcwAQEEggWwMIIFrDCB7qFIMEYxCzAJBgNVBAYTAk5PMR0w 
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             r48/KzXJQSJbVLZ+fmp8xBqQ02rVA7vqt9ypjbZWC5I=
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             XML Signature
             2023-03-30T13:20:58.121+02:00
        
    
     urn:signicat:signaturepolicy:authbased-ltv:2.2
     
         
         BANKID
         
             Jeg har lest og forstått Protokoll SK Vidars årsmøte 2023, og signerer det herved.
        
    
     
         
             
             
             
             
             nbid-nossn-sign
             3
             posten-signering
        
         
             
             
             
        
         
             971022213;2023-03-30T13:16:29.413163303;baad3859-1112-4571-a6e0-dcc0e3235cb7;title=Protokoll SK Vidars årsmøte 2023
        
    
     
         
             
                 2023-03-30T13:20:32.184+02:00
                 started-signature-session
                 
                     92.221.50.54
                     Mozilla/5.0 (Macintosh; Intel Mac OS X 10_15_7) AppleWebKit/605.1.15 (KHTML, like Gecko) Version/16.3 Safari/605.1.15
                     The signer started the signature session by doing an HTTP request to the TSP server.
                
            
             
                 2023-03-30T13:20:32.615+02:00
                 presented-document-to-signer
                 
                     The TSP presented the document to the signer.
                     Protokoll SK Vidars årsmøte 2023
                     r48/KzXJQSJbVLZ+fmp8xBqQ02rVA7vqt9ypjbZWC5I=
                     SHA-256
                
            
             
                 2023-03-30T13:20:34.088+02:00
                 signer-consented-to-document-content
                 
                     The signer approved of the contents of the document.
                
            
        
         
             
                 2023-03-30T13:20:58.121+02:00
                 verified-saml-response
                 
                     The SAML Response attributes from the authentication was verified.
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SRFh7pjKj35PbonCpLckWWQd8RNjfQdKoAnGKPJBCH6LnKzd6cerThMw3KvDDzUJaukhBJpjlSd0
Egpw2bEOcF4WsF/ntJYnooTrlIjrMP8tkEl+EJgueGaDS2ZhffS7SKt7udfwJt1cZDrxd46DlSxQ
etT4ey6fdegIbutsiz/wtsRPDVcLSGYGmFHTFLtb6FN2RSnvyhtpfqiGwTcqiJYNBrBVjWkyplXJ
1SEm/qz/YeztDAZVWdSSXTA2/QtP6/cXvYb4czHE8HRGeA+Vxvb+Znb78QNLhvCymhbr4PMbY+Se
gTyv06mbGW15eOI/CEB53HogReRMaUPvwbMMiA==
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     2023-03-30T13:20:58.525+02:00     WbnBVSyk+nhOZKUlSXV/Awri0WNES++m/epYIrZENn4=  cn=Buypass Class 3 CA 3,o=Buypass AS-983163327,c=NO 20296948251980541547421595    xJw1DlqCBeBj50xVSplDNbhDXJllJ9TvGisMe1FYSy0=  cn=Buypass Class 3 Root CA,o=Buypass AS-983163327,c=NO 30    7ffrvKJ6KjhNOHt9QBDGZuLttIQ+TCm0rh1bkzLmsk0=  cn=Buypass Class 3 Root CA,o=Buypass AS-983163327,c=NO 2   text/xml    MIIEyzCCArOgAwIBAgIBHjANBgkqhkiG9w0BAQsFADBOMQswCQYDVQQGEwJOTzEdMBsGA1UECgwU MIIFWTCCA0GgAwIBAgIBAjANBgkqhkiG9w0BAQsFADBOMQswCQYDVQQGEwJOTzEdMBsGA1UECgwU   MIIFygoBAKCCBcMwggW/BgkrBgEFBQcwAQEEggWwMIIFrDCB7qFIMEYxCzAJBgNVBAYTAk5PMR0wProtokoll fra årsmøte i Sportsklubben Vidar 2023


Årsmøtet ble avholdt fysisk på Bislett (Seb Coe salen) den 29. mars 2023.


Sak 1 Konstituering
1.1. Godkjenning av de stemmeberettigede


Styreleder, Atle Guttormsen, opplyste om antall stemmeberettigede medlemmer som var til
stede ved oppstart av årsmøtet.


Forslag fra styret: 69 fremmøtte stemmeberettigede medlemmene godkjennes.


Følgende hadde ordet i saken: Atle Guttormsen


Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.


1.2 Valg av funksjonærer som ikke behøver å være valgte representanter – dirigent og
protokollfører
Atle Guttormsen presenterte styrets forslag om dirigent og protokollfører.


Forslag fra styret:
Vegard Henriksen velges som dirigent.
Sara Aarsvoll Svarstad velges som protokollfører.


Følgende hadde ordet i saken: Atle Guttormsen


Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.


1.3 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen.
Forslag fra styret: Pauline Sjøvold og Ola Matre velges til å underskrive protokollen.


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen.


Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.


1.4 Godkjenning av innkalling
Dirigent, Vegard Henriksen, forteller at innkallingen ble kunngjort i henhold til reglene.
Innkallingen ble lagt ut på klubbens infokanaler, første gang 24. februar 2023.


Forslag fra styret: Innkallingen godkjennes.


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen


Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.


1.5 Godkjenning av saksliste
Dirigent, Vegard Henriksen, presenterte alle punktene i sakslisten for årsmøtet.


Forslag fra styret: Forslag til saksliste godkjennes.
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Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen


Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.


1.6 Godkjenning av forretningsorden
Forslag fra styret: Forlag til forretningsorden godkjennes.


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen


Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.


Sak 2 Behandling av SK Vidars årsberetning, med gruppeårsmeldinger
Styreleder, Atle Guttormsen, gikk gjennom hovedpunktene fra årsberetningen. Han
presenterte strategiplan, arrangementer, resultater og gruppeårsmeldingene for SK Vidar.


Forslag fra styret: Årsberetning med gruppeårsmeldinger godkjennes.


Følgende hadde ordet i saken: Atle Guttormsen og Vegard Henriksen


Innspill fra årsmøtet:
- Martin Kjäll-Ohlsson forteller at det er opprettet en arbeidsgruppe i klubben for å snakke


med organisasjoner i næringslivet. Har imidlertid vært vanskelig å få til dette på grunn av
økte renter og kostnader. Han ønsker derfor innspill fra andre medlemmer dersom det er
noen som har anbefalinger og tips.


- Atle Guttormsen presiserer at det er en feil i årsberetningen. Forteller at Line Kloster sin
rekord på 200 meter er en Norgesrekord og ikke bestenotering, slik det står i
årsberetningen. Dette vil bli rettet opp i etterkant av årsmøtet.


Vedtak: Årsmøtet godkjenner årsberetningen.


Sak 3 Behandle SK Vidars regnskap i revidert stand, kontrollutvalgets beretning og beretning fra
revisor
Dirigent, Vegard Henriksen, presenterte regnskapet for årsmøtet. Informerte om at alle
dokumenter har blitt publisert på hjemmesiden i forkant. Styreleder, Atle Guttormsen, gikk
gjennom resultatregnskapet til SK Vidar. Vegard Henriksen viste revisors beretning.


Leder i kontrollutvalget, Nils Johan Waldenstrøm, gikk gjennom kontrollutvalgets beretning.
Sier at kontrollutvalget har hatt god dialog med styret og ledelsen i klubben. Trekker nok en
gang frem at SK Vidar har stor egenkapital og ønsker at styret gjør noe med forvaltningen.
Han sier at det bør lages en fornuftig plan for hvordan egenkapitalen kan forvaltes enda
bedre. Videre anbefaler han at årsmøtet godkjenne regnskapet.


Forslag fra styret: Revidert regnskap, revisors beretning og kontrollutvalgets beretning
godkjennes for 2022.


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen, Atle Guttormsen og Nils Johan
Waldenstrøm.


Spørsmål fra årsmøtet:
- Spørsmål om hva som inngår under «andre kostnader» som utgjør størst utgiftspost fra


Magnus Højen.
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- Anne Weider Aasen presiserer at «annen driftsinntekt» har gått ned. Spør om dette er
knyttet til medlemstallene, og om det er ønskelig å rekruttere flere medlemmer til
klubben. Styreleder, Atle Guttormsen, svarer at det er lite inntekter å hente for utøvere
over 19 år. Bør derfor rekruttere barn, unge og parautøvere.


- David Reiss-Andersen spør hva SK Vidar gjorde under covid-19 når klubben ikke fikk
inntekter fra Oslo Maraton.


Vedtak:
Forslaget ble enstemmig vedtatt.


Sak 4 Behandling av forslag og saker


4.1 Forslag om at resultatregnskap for Oslo Maraton fremlegges for årsmøtet
Forslagsstiller: Willy Bjørndal
Foreslår: Som SK Vidars viktigste inntektskilde bør dette fremlegges på årsmøte for info og
mulighet for å kommentere. Gjerne allerede regnskapet for 2022.


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen


Styrets innstilling:
Styret stiller seg positive til forslaget og ønsker å etterkomme dette fra påfølgende årsmøte.
Resultatregnskapet for Oslo Maraton er dessverre ikke ferdigstilt slik at det kan legges frem
for årsmøte 2022.


Leder i kontrollutvalget, Nils Johan Walderstrøm, presiserer at resultatregnskapet til Oslo
Maraton nå er ferdig. Av den grunn kan det kommenteres. Atle Guttormsen går gjennom
regnskapet til Oslo Maraton i grove trekk.


Vedtak: Forslaget ble vedtatt


4.2 Forslag om at alle større arrangement, type NM lang løype, Sportycamp, fremlegges
beretning/regnskap
Forslagsstiller: Willy Bjørndal
Forslag: Gi årsmøte en oversikt over arrangement inkl. økonomisk dekning.


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen


Styrets innstilling:
Styret stiller seg positive til forslaget og ønsker å etterkomme dette fra påfølgende årsmøte.
Styret mener det er mest formålstjenlig at større arrangement avlegges i en rapport i
årsberetningen, men at et detaljert resultatregnskap ikke er nødvendig å fremlegge for
årsmøtet.


Vedtak: Forslaget ble vedtatt.


4.3 Treningsavgifter
Forslagsstiller: Willy Bjørndal
Forslag:
19 år og yngre: kr. 1000 per ½ år
20 år og eldre: kr. 1200 per ½ år
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Ut ifra dagens kommentarer med kostnader for å komme inn i idretten, bør vi ta dette
alvorlig og senke prisen hvis ikke minst klubben har økonomisk bæreevne. Vi bør også
harmonisere våre priser med hva BUL- Tjalve har. Det bør også fremkomme en oversikt hva
treningsavgiften dekker, som treningslokaler-trenere osv., og at det dekker startkontingent på
baner i Norge.


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen


Styrets innstilling: Styret er enig i forslagsstillers begrunnelse for lavere treningsavgifter.
Styret har på eget initiativ foreslått i sak 5 at treningsavgiftene skal settes til kr. 1100 kr per år
for aktive medlemmer.


Vedtak: Forslaget ble ikke vedtatt


Sak 5 Fastsette medlemskontingent på minst kr. 50, og treningsavgift, eller gi fullmakt til å
fastsette treningsavgifter


Sak 5.1 Medlemskontingent for 2024
Dirigent, Vegard Henriksen, presenterer styrets forslag til kontingenter for 2024:
- 700 kr for ordinært medlemskap
- 1000 kr for familiemedlemskap
- 250 kr for støttemedlemskap
- 300 kr for paraidrettsmedlemskap.


Forslag fra styret:
Forslag til medlemskontingent for 2024 godkjennes.


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen


Vedtak: Forslaget ble vedtatt.


Sak 5.2 Treningsavgift 2023
Dirigent, Vegard Henriksen, forteller at treningsavgiften for alle utøvere reduseres kraftig for
2023. Styret ønsker at økonomi ikke skal være en barriere for å drive med friidrett i SK Vidar.
Denne reduksjonen av treningsavgift forutsetter at klubben må få inntekter fra andre kilder.
Alle klubbens utøvere oppfordres derfor til å bidra med minimum 15 timer dugnad på
klubbens arrangement (inkl. Oslo Maraton).


Forslag fra styret:
Forslag til treningsavgift for 2023 godkjennes.


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen


Innspill fra årsmøtet:
- Anne Weider Aasen sier at dette er veldig positivt etter covid og økt priser i samfunnet.


Det å redusere treningsavgift bidrar til at den økonomiske barrieren går ned. Samtidig er
det viktig at foreldrene til barn og unge kommuniserer ut viktigheten av å delta på
dugnad, slik at avgiftene kan holdes nede.


- Styreleder, Atle Guttormsen, forteller at det var SK Vidar lang som satte dette på
agendaen på årsmøtet i fjor. Styret har videre sammenlignet avgiftene med andre
klubber i nærområdet. Etter det ble det tatt en beslutning om å redusere treningsavgift
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for å bevare visjonen til klubben «friidrett for alle». Fremover blir det viktig å lage gode
systemer for dugnadsarbeid.


- Dirigent og daglig leder, Vegard Henriksen, sier at det vil bli opprettet en «piggsko-bank»
etter påskeferien, hvor medlemmer kan kjøpe piggsko til en billig penge.


- Gustav Vasdal stiller seg positiv til forslaget. Presiserer at det med 15 timer dugnad kan
virke skremmende for mange, derfor er det viktig å gjøre det til noe positivt og morsomt i
gruppene.


- Edvard Bakken spør hvor mange arrangementer SK Vidar har i året. Daglig leder, Vegard
Henriksen, svarer at dette varierer fra år til år. SK Vidar ønsker å arrangere flere
banestevner.


Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.


Sak 6 Vedta SK Vidars budsjett for 2023
Dirigent, Vegard Henriksen, går gjennom budsjettet til SK Vidar. Styreleder, Atle Guttormsen,
kommenterer og sier at dette er et konservativt budsjett. Samtidig har Bislett Alliansen
bestemt at de deler ut 150 000 kr til medlemsklubbene.


Innspill fra årsmøtet:
- Markus Borge Harbo spør hva endringen i treningsavgift vil gjøre for økonomien til


klubben.
- Atle Guttormsen sier at treningsavgift vil bli sendt ut i etterkant av årsmøtet til alle


medlemmer.


Forslag fra styret: Forslag til budsjett for 2023 godkjennes.


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen og Atle Guttormsen


Vedtak: Forslaget ble vedtatt.


Sak 7 Behandling SK Vidars organisasjonsplan
Forslag fra styret: Forslag til organisasjonsplan godkjennes.


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen


Spørsmål fra årsmøtet:
- Gustav Vasdal spør om det har blitt foretatt noen endringer i organisasjonsplanen.


Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.


Sak 7 Valg
Dirigent, Vegard Henriksen, går gjennom valgkomiteens forslag.


8.1 Valg styre


Valg av styreleder:
Forslag fra valgkomiteen: Atle Guttormsen
Atle Guttormsen gjenvelges som styreleder.


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen
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Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.


Valg av nestleder:
Forslag fra valgkomiteen: Morten Lunde


Knut Hjertvik har en innvending og leverer inn nytt forslag til valg av styret. Ønsker at Snorre
Lægran skal være nestleder i styret. Snorre Lægran sier han er motivert for å fortsette i styret
i SK Vidar.


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen


Vedtak: Flertallet stemmer på Snorre Lægran som nestleder i styret. Snorre Lægran velges
som nestleder.


Valg av øvrige styremedlemmer:
Forslag fra valgkomiteen:
Thomas Tangen
Kristin Jynge
Ingrid Marie Schaumburg Huitfeldt


Forslaget fra Knut Hjertvik:
Axel Wollan
Kristin Jynge
Ingrid Marie Schaumburg Huitfeldt


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen


Dirigent, Vegard Henriksen, presiserer at to av styremedlemmene må være kvinner da leder
og nestleder er menn. Derfor innsettes Kristin Jynge og Ingrid Marie Schaumburg Huitfeldt
som styremedlemmer. Videre ble det en avstemning mellom Axel Wollan og Thomas Tangen.
Medlemmene stemte på en av de to kandidatene.


Axel Wollan fikk klart flertall.


Vedtak: Kristin Jynge, Ingrid Marie Schaumburg Huitfeldt og Axel Wollan velges som
styremedlemmer.


Valg av varamedlemmer:


Forslag fra valgkomiteen:
Sara Aarsvoll Svarstad


Nytt forslag fra Knut Hjertvik:
Morten Lunde og Sara Aarsvoll Svarstad


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen.


Vedtak: Morten Lunde og Sara Aarsvoll Svarstad velges som varamedlemmer.
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8.2 Valg av kontrollutvalg
Valg av leder
Forslag fra valgkomiteen: Ingen innstilling


Dirigent, Vegard Henriksen, spør om det er noen medlemmer som ønsker å sitte i
kontrollutvalget. Dagens leder i kontrollutvalget, Nils Johan Waldenstrøm, forteller at har
vært et ønske om endring i kontrollutvalget. Han sier at han kan sitte et år til som leder med
Marit Brennhovd som medlem dersom det er ønskelig for årsmøtet.


Nils Johan Waldenstrøm innstilles som leder av kontrollutvalget


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen


Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.


Valg av medlem(mer)
Forslag fra valgkomiteen: Ingen innstilling.


Marit Brennhovd ble innstilt som medlem av kontrollutvalget


Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.


Valg av varamedlem
Forslag fra valgkomiteen: Ingen innstilling.


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen


Vedtak: Styret får fullmakt til å velge varamedlem til kontrollutvalget.


8.4 Valg av valgkomité


Valg av leder i valgkomiteen
Forslag fra styret: Ingen innstilling. Styret ber om fullmakt til å oppnevne en valgkomite
innenfor rammene av SK Vidars lov.


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen


Innspill fra årsmøtet:
- Gustav Vasdal sier vi bør benytte muligheten til å finne valgkomite når alle er samlet på


årsmøtet. Ønsker at samtlige skal bruke stemmeretten fremfor at styret utnevner en
valgkomite. Han legger inn forslag om Martin Kjäll-Ohlsson som leder.


Vedtak: Forslaget om Martin Kjäll-Ohlsson som leder av valgkomiteen blir vedtatt.


Valg av medlemmer i valgkomiteen
Forslag fra styret: Ingen innstilling.


Dirigent, Vegard Henriksen, spør om det er noen i salen som er interesserte eller om styret
skal få fullmakt til å utnevne en valgkomite. Henriksen forteller at loven presiserer at
valgkomiteen skal bestå av en leder, to medlemmer og ett varamedlem.
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Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen


Innspill fra årsmøtet:
- Forslag fra Gustav Vasdal: Fredrik Fyksen som medlem av valgkomiteen.
- Vladimir Vukicevic ønsker å stille til valg som medlem i valgkomiteen.
- Nils Johan Waldenstrøm kommenterer at det er feil at styret skal få fullmakt til å velge


medlemmer til valgkomiteen når så mange medlemmer er samlet til årsmøtet. Må finne
en kvinne som kan sitte i komiteen.


- Ingvild Torsen melder sin interesse for å sitte i valgkomiteen i SK Vidar.


Vedtak: Ingvild Torsen og Fredrik Fyksen velges som medlemmer til valgkomiteen.


Valg av varamedlem i valgkomiteen
Forslag fra styret: Ingen innstilling.


Innspill fra årsmøtet:
- Gustav Vasdal legger inn forslag om å ha Mathilde Theisen som varamedlem av


valgkomiteen.


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen


Vedtak: Forslaget ble vedtatt. Mathilde Theisen velges som varamedlem.


Sak 9 Engasjere revisor til å revidere idrettslagets regnskap


Forslag fra styret: Revisorselskapet Varder AS engasjeres til å revidere SK Vidars regnskap.


Følgende hadde ordet i saken: Vegard Henriksen


Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.


Sak 10 Avslutning av årsmøtet
Gjenvalgt styreleder, Atle Guttormsen, takket for fornyet tillit og avsluttet årsmøtet.


[Oslo og 30/3-23]


-----------------------------------------
Sara Aarsvoll Svarstad


[Oslo og 30/3-23]


----------------------------------------- ------------------------------------------------------------
Pauline Sjøvold Ola Matre
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